
RO.0012.2.9.2022          

Protokół Nr 40/2022 
z posiedzenia Komisji Rozwoju Gospodarczego, Oświaty, Budownictwa                          

i Transportu Rady Gminy Brańsk 
w dniu 21 listopada 2022 r. 

 
   Posiedzenie Komisji Rozwoju Gospodarczego, Oświaty i Transportu zostało zwołane 
przez: Pana Marka Brzozowskiego – Przewodniczącego Komisji, z następującym 
porządkiem posiedzenia: 
 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie quorum. 
2. Przyjęcie porządku obrad. 
3. Analiza projektów uchwał pod obrady XXXIII sesji Rady Gminy Brańsk - wyrażenie 

opinii w tej sprawie. 
4. Sprawy bieżące i wolne wnioski. 
5. Zamknięcie posiedzenia. 

 
 Posiedzenie Komisji rozpoczęło się o godz. 900 i trwało do godz. 1016, (w sali 
konferencyjnej Urzędu Gminy Brańsk, ul. Rynek 8) 
                                                                                                                 
W posiedzeniu uczestniczyli członkowie Komisji Rozwoju Gospodarczego, Oświaty 
Budownictwa  i Transportu, stan członków – ośmiu– obecnych pięciu: 
Radni obecni: 

1. Marek Brzozowski   Przewodniczący Komisji 
2. Paweł Wysocki   Zastępca Przewodniczącego Komisji 
3. Franciszek Bolesta   Członek Komisji 
4. Elżbieta Moczulska   Członek Komisji 
5. Grażyna Płonowska  Członek Komisji 

 
Radni nieobecni:  
Lista obecności w załączeniu do oryginału protokołu. 

1. Marek Kadłubowski   Członek Komisji (spóźniony) 
2. Witold Antoni Sierocki  Członek Komisji 
3. Anna Czesława Żero  Członek Komisji 

 
Ponadto w posiedzeniu Komisji Rady uczestniczyły osoby zaproszone: 

1. Andrzej Jankowski   Wójt Gminy Brańsk 
2. Monika Falkowska   Zastępca Wójta Gminy Brańsk 
3. Elżbieta Janina Szymańska Sekretarz Gminy 
4. Anna Wiśniewska   Skarbnik Gminy 

Lista obecności w załączeniu do oryginału protokołu. 
 
5. Członkowie Komisji Rewizyjnej: 

 Paweł Wysocki  Przewodniczący Komisji 

 Elżbieta Moczulska  Z-ca Przewodniczącego Komisji 

 Adam Wiesław Matysiak Członek Komisji 

 Józef Szpakowski  Członek Komisji  

 Tadeusz Krasowski  Członek Komisji    
Lista obecności przy protokole Komisji Rewizyjnej 



Ad.1 Posiedzeniu Komisji RGOBiT przewodniczył Pan Marek Brzozowski 
Przewodniczący Komisji, który otworzył posiedzenie powitał przybyłych członków Komisji 
oraz osoby zaproszone. Na podstawie listy obecności stwierdził quorum, tym samym 
prawomocność posiedzenia i podejmowania uchwał, wydawania opinii itp.  
 
Ad. 2 Przewodniczący Komisji odczytał porządek posiedzenia i zwrócił się do członków 
Komisji  o zgłaszanie wniosków lub propozycji zmian. Wobec braku wniosków, poddał 
pod głosowanie zatwierdzenie porządku dziennego posiedzenia. Komisja przy                       
5 członkach biorących udział w głosowaniu,  głosami 5 –„za”, „przeciw” -0, 
„wstrzymujących” -0, porządek posiedzenia przyjęła jednogłośnie w brzmieniu ustalonym 
przez Przewodniczącego Komisji. 
 
Ad.3 Analiza projektów uchwał pod obrady XXXIII sesji Rady Gminy Brańsk - wyrażenie 
opinii w tej sprawie: 
 

1. projekt uchwały w sprawie określenia wysokości stawek w podatku od 
nieruchomości: 

   W związku z tym, iż członkowie Komisji RGOBiT przysłuchiwali sią analizie podatków    
i opłat na 2023 prowadzoną przez Komisję Rewizyjną i mogli zadawać pytania, w tym 
punkcie nikt z radnych nie zgłosił się do dyskusji, Przewodniczący obrad poddał pod 
głosowanie zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie określenia wysokości stawek          
w podatku od nieruchomości. 
  
Komisja RGOBiT  w obecności 5 członków podczas głosowania, stosunkiem głosów:  „za” 
5, „przeciw” -0, „wstrzymujących się” -0; pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
 

2. projekt uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od 
środków transportowych: 

   W związku z tym, iż członkowie Komisji RGOBiT przysłuchiwali sią analizie podatków   
i opłat na 2023 prowadzoną przez Komisję Rewizyjną i mogli zadawać pytania, w tym 
punkcie nikt z radnych nie zgłosił się do dyskusji, Przewodniczący obrad poddał pod 
głosowanie zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie określenia wysokości stawek 
podatku od środków transportowych. 

  
Komisja RGOBiT  w obecności 5 członków podczas głosowania, stosunkiem głosów:  
„za” 5, „przeciw” -0, „wstrzymujących się” -0; pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 
3. projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2022 rok: 

uzasadnienie do projektu uchwały przedstawiła Skarbnik Gminy: 
 
„1. Kurator Podlaski zwiększył gminie dofinansowanie ze środków FP o 8 906,-zł na zwrot 
kosztów kształcenia młodocianych pracowników.  
2. Planuje się kwotę 200 000,-zł ze sprzedaży mieszkańcom gminy paliwa stałego                 
i wydatki w takiej wysokości na preferencyjny zakup tego paliwa i koszty usługi jego 
sprzedaży.  
3. Zmniejsza się o 9 000,-zł dofinansowanie zakupu samochodu bojowego na potrzeby 
KPSP w Bielsku Podlaskim.  



   W tym miejscu Pani Skarbnik wyjaśniła, że Komenda Powiatowa Straży Pożarnej            
w Bielsku Podlaskim zwróciła gminie dofinansowanie w wysokości 9 000zł przyznane na 
zakup samochodu bojowego. 
 
4. Zmniejsza się wydatki na:  
- obsługę długu - 20 000,-zł,  
- energię na sieć NSSD - 1 364,-zł,  
- wynagrodzenia w referacie komunalnym - 5 688,-zł.  
5. Zwiększa się wydatki na:  
- utrzymanie jednostek OSP - 3 100,-zł,  
- wypłatę odsetek za opóźnienie i kosztów zasądzonych gminie wyrokiem sądowym             
- 21 364,-zł,  
- wynagrodzenia i pochodne pracowników obsługujących dowóz osób 
niepełnosprawnych na warsztaty terapii zajęciowej - 12 000,-zł,  
6. W planie wydatków GOPS przenosi się wydatki w łącznej kwocie 3 869,-zł z działu 
rodzina na opłaty czynszu 3 610,-zł i 259,-zł na usługi” 
 
   Inspektor Biura Rady zgłosiła potrzebę wprowadzenia autopoprawek do uchwał 
podatkowych odnośnie wejścia ich w życie i publikacji w Dzienniku Urzędowym 
Województwa Podlaskiego. 
 
   Wobec zakończenia dyskusji nad zmianami w budżecie gminy, Przewodniczący obrad 
poddał pod głosowanie zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie 
gminy na 2022 rok.  
 
   Komisja RGOBiT  w obecności 5 członków podczas głosowania, stosunkiem głosów:  
„za” 5, „przeciw” -0, „wstrzymujących się” -0; pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
   Komisja RGOBiT wydała pozytywną opinię dotyczącą projektów uchwał (Opinia                 
Nr 51/2022 Komisji Rozwoju Gospodarczego Oświaty Budownictwa i Transportu Rady 
Gminy Brańsk z dnia 21 listopada 2022r. w sprawie projektów uchwał pod obrady XXXIII 
sesji Rady Gminy Brańsk, stanowi załącznik do oryginału niniejszego protokołu). 
 
Ad. 6 Sprawy bieżące i wolne wnioski: 
 

 ustalono termin i miejsce sesji na dzień 29 listopada 2022r. w GOUK,  na godz. 
9:00.  
 

 Wójt Gminy poinformował, że mróz przeszkodził w dokończeniu budowy dróg 
betonowych zaplanowanych na b.r., pozyskał informację, że drogi można wylewać 
do temperatury +5 stopni, aby beton na górze dobrze związał, ale skoro wiosny 
zaplanowane odcinki dróg  zostaną dokończone, 

 

  Radny Paweł Wysocki odnośnie  nierównej nawierzchni drogi wylanej                         
w Pruszance, zapytał czy tam było coś nawożone pod spód? 
 
Wójt Gminy wyjaśnił, że miejscami było nawożone ale nierówności powstały             
w wyniku złego szalowania, poinformował, że następne drogi były szalowane,       
co do milimetra. Na zakręcie będzie mijanka, bo wylano 500m a następna, kiedy 
kolejne metry będą wylane. Dzięki temu, że harmonogram betonowania został 



zmieniony już w Popławach zostało zrobionych 350m w sumie zostało do wylania 
250m do lasu, 100m na Załuskich i 250 na Szmurłach. W przyszłym roku zostanie 
wszystko ogarnięte z nadwyżek, które pozostaną. Nie da się wszystkiego szybko 
zrobić, ale udało się z Powiatem zrobić 1.7km nakładki 5cm w Markowie za 
300tys.zł.  

 

 Przewodnicząca Rady Gminy zapytała o zasadność równani dróg przy obecnej 
pogodzie, czy jest sens? 
 
Wójt Gminy wyjaśnił, że można porównać, gdy zachodzi konieczność i ludzie 
mieszkają, natomiast, co do zasady jesienią dróg się nie równa tylko na wiosnę. 
 Za pieniądze pozostające w budżecie tego roku, planuje się zakupić żwiru  ile się 
da na przyszły rok. Cement podrożał o 120zł na tonie, ale cementu nie będzie 
kupował, aby się nie zmarnował.   
 

Ad. 7 Wobec wyczerpania porządku posiedzenia, Przewodniczący Komisji Rozwoju 
Gospodarczego Oświaty Budownictwa i Transportu Pan Marek Brzozowski o godz. 1016 
zamknął posiedzenie. 
 
Na tym protokół zakończono i podpisano. 

Protokolant:            Przewodniczący Komisji RGOBiT 

/-/Alina Adamczyk       /-/Marek Brzozowski                                                                                           

                                                                                          


